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Abstract (en)
[origin: US2018005744A1] A bistable linear electromagnet comprising a first housing (10) and a second housing (11) in alignment, a movable
armature (18) comprising a rod (19) and a shuttle (20) that is slidably mounted, and a first coil (13) positioned in the first housing and a second coil
(15) positioned in the second housing. A cavity (25) is made in a measurement wall (4) of one of the housings, and the electromagnet comprises a
magnetic field sensor (26) positioned in the cavity and designed to measure a magnetic flux existing in a magnetic path formed by the walls of said
housing and by the shuttle, in order to detect whether the shuttle has moved towards or away from the abutment wall of said first or second housing.

Abstract (fr)
Electro-aimant linéaire bistable comportant un premier logement (10) et un deuxième logement (11) alignés, une armature mobile (18) comprenant
une tige (19) et une navette (20) montée coulissante, et une première bobine (13) positionnée dans le premier logement et une deuxième bobine
(15) positionnée dans le deuxième logement. Une cavité (25) est pratiquée dans une paroi de mesure (4) de l'un des logements, et l'électro-
aimant comporte un capteur de champ magnétique (26) positionné dans la cavité et destiné à mesurer un flux magnétique régnant dans un chemin
magnétique formé par les parois dudit logement et par la navette, pour détecter que la navette est rapprochée ou éloignée de la paroi de butée dudit
logement.
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